
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
21. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 26. septembra 2013, ob 
18. uri v sejni sobi Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona 
Kambič.    
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
g. Ivan Bukovec, g. Zvonko Butala, g. Sergej Čas, g. Tomaž Černe, g. Damjan Hrvat, g. Matija 
Hudak, ga. Sonja Klemenc Križan, g. Anton Malenšek, g. Vili Malnarič, g. Janez Movern, g. 
Danilo Plut, ga. Damjana Simonič, g. Damir Stare in g. Peter Štukelj. 
 
Upravičeno odsotna: ga. Damjana Simonič. 
 
Odsoten: g. Damjan Hrvat. 
 
Na seji so bili prisotni tudi:  

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave, 

• ga. Sonja Ličen Tesari – višji svetovalec za družbene dejavnosti, 

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Tatjana Hutar – svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• ga. Tatjana Malnarič – svetovalec za pravne in premoženjske zadeve,  

• ga. Mira Kambič Štukelj - svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Beti Pintarič – računovodja, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Franc Stariha – član Nadzornega odbora, 

• g. Ivan Kukar – Cvetje in vrtnine Kukar in ostali d.n.o., 

• g. Aleksander Štukelj – predstavnik pokopališkega odbora sv. Rok, 

• g. Žani Škrinjar – Komisija za podeljevanje priznanj,  

• g. Janez Malnarič – predsednik Gasilske zveze Semič, 

• g. Rudi Kofalt – poveljnik Gasilske zveze Semič,  

• g. Božo Vidmar – Radio Krka, 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list, 

• ga. Verica Marušič  – Televizija Novo mesto. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA TER OVEROVATELJEV ZAPISNIKA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pozdravila vse navzoče in podala predlog dnevnega reda v 
razpravo. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
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Predlog sklepa št. 032-06/2013-3: 
Sprejme se dnevni red 21. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja ter 

overovateljev zapisnika. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 20. redne seje občinskega sveta.  
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava poročil o izvajanju pokopališke dejavnosti na pokopališčih v Občini Semič. 
5. Obravnava in sprejem predloga za podelitev priznanj Občine Semič v letu 2013. 
6. Obravnava in sprejem Strategije razvoja gasilstva v Občini Semič v obdobju 2014-2019 

– PRVA OBRAVNAVA. 
7. Obravnava in potrditev kandidatne liste članov Razvojnega sveta regije JV Slovenija. 
8. Obravnava informacije o poslovanju gospodarskih družb in samostojnih podjetnikov v 

občini Semič v letu 2012. 
9. Obravnava in sprejem predloga Poročila o izvrševanju proračuna Občine Semič v 

prvem polletju leta 2013. 
10. Obravnava in sprejem predloga Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 

2013 – PRVA OBRAVNAVA. 
11. Obravnava Poročila o izvedbi notranje revizije Občine Semič za leto 2012. 
12. Obravnava Poročila o razdelitvi sredstev za kulturne, športne, humanitarne in 

programe v turizmu ter programe drugih društev za leto 2013.  
13. Obravnava in sprejem Sklepov o ukinitvi statusa javnega dobra. 
14. Pobude in vprašanja članov sveta. 
15. Razno. 

 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 032-06/2013-3 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja ter overovateljev zapisnika: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep.  
 
Predlog sklepa št. 032-06/2013-4:   
Za zapisnikarja se predlaga ga. Renato Bukovec, za overovatelja zapisnika pa g. Ivana 
Bukovca in ga. Sonjo Klemenc Križan. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
  
Sklep št. 032-06/2013-4 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 20. REDENE SEJE 

 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-06/2013-5: 
Sprejme se zapisnik 20. redne seje Občinskega sveta Občine Semič.   
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GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 032-06/2013-5 je sprejet. 
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom predstavila aktivnosti občine.  
Projekt izgradnje kanalizacije in ČN Semič: na projektu se gradi odcep kanalizacije na Roški 
cesti. Dela na ČN so v zaključni fazi, tehnični pregled naj bi bil izveden v oktobru 2013. 
Energetska sanacija šole in vrtca: dela na objektu vrtca so v zaključni fazi. Dela na šoli pa se 
bodo zaključila do 10.10.2013 in nadaljevala med šolskimi počitnicami v letu 2014.  
Gradnja pločnika in cestne razsvetljave na Vajdovi ulici v Semiču: dela do konca septembra 
ne bodo izvedena, zato je že v podpisu aneks o podaljšanju roka izvedbi do konca novembra 
2013.  
Obnova infrastrukture: izvaja se obnova vodovoda na Štrekljevcu. Dela na vodovodu ŽP 
Semič – GD v Gorenjcih so zaključena. V izvajanju je izgradnja hišnih priključkov, nato pa bo 
sledilo asfaltiranje ceste.  
Prijava investicij na razpise:  

- Občina je bila na razpisu  za razvoj regij uspešna z vlogo za investicijsko operacijo 
»Rekonstrukcija dela lokalne ceste – odcep KC – odcep Spodnje Gorenjce«. Ocenjena 
vrednost operacije je 1.346.540,60 EUR, dodeljen znesek sofinanciranja je 1 mio EUR. 
V jesenskem času bo objavljeno javno naročilo za izbiro izvajalca, dela pa se bodo 
izvajala v letu 2014.  

- Občina je bila uspešna tudi s prijavo na ukrep 322, kjer je bil prijavljen projekt 
»Ureditev trškega središča v naselju Semič«. Javno naročilo bo objavljeno v 
jesenskem času, dela pa se bodo izvajala v letu 2014.   

- Prav tako je bila občina uspešna na Javnem razpis za sofinanciranje projektov 
osnovne komunalne infrastrukture v romskih naseljih v letu 2013 s projektom 
»Asfaltiranje ceste v naselju Sovinek«. Na isti razpis je bil prijavljen še projekt 
»Izvedba vzdrževalnih del na vodovodnem omrežju v Črmošnjicah«, vendar projekt ni 
bil odobren.  

- Rezultati razpisa za izbor projektov programa IPA Slovenija – Hrvaška še vedno niso 
znani.  

Aktivnosti v zvezi z izgradnjo doma starejših v Semiču: Javna agencija Spirit Slovenija je 
razpisala javno povabilo za nabor in izbor tržno zanimivih investicijskih projektov za skupno 
predstavitev na mednarodnem investicijsko nepremičninskem sejmu EXPO Real v Münchnu, 
ki bo v začetku oktobra. Iz prijavljenih projektov iz Bele krajine je bil izbran projekt izgradnje 
doma starejših v Semiču.  
Aktivnosti v zvezi s podjetniškim inkubatorjem TRIS Kanižarica: Občina Črnomelj se je z 
Ministrstvom za gospodarski razvoj in tehnologijo dogovorila za odkup treh prostorov v lasti 
Rudnika Kanižarica v zapiranju. Po odkupu se bodo nadaljevale aktivnosti za zagon 
inkubatorja, najprej s prijavo na razpis Pokolpje za nakup opreme.  
Odprto Wi-Fi omrežje v Semiču: S strani podjetja Tritel je bila pridobljena ponudba za 
postavitev odprtega Wi-Fi omrežja v Semiču v višini 10.379,76 EUR z DDV. Izvedba je 
načrtovana v letu 2014. 
 
RAZPRAVA:  
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G. Ivan Bukovec je vprašal kaj je s cesto na Drganj Dolu, ki že drugo leto stoji nedokončana. 
Opozoril je tudi, da bi občina morala cesto čez Gorenjce odpreti pred zaprtjem Roške ceste, 
saj je bil zelo otežen dostop do železniške postaje.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da cesta na Drganj Dolu stoji zaradi odvodnjavanja. 
Kočno je bil z enim izmed lastnikov sklenjen dogovor, da se odvodnjavanje lahko uredi na 
njegovo parcelo, zato se bodo zdaj dela tudi zaključila. Cesta v Gorenjcih je zaprta že dlje 
časa zaradi obnove vodovoda, ki je bila izvedena po izgradnji kanalizacije na tem delu.  
 

Ad. 4) OBRAVNAVA POROČIL O IZVAJANJU POKOPALIŠKE DEJAVNOSTI NA POKOPALIŠČIH 
V OBČINI SEMIČ 

 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti podal naslednje pripombe:  
- Frekvenca odvoza odpadnih nagrobnih sveč mora biti pogostejša in sicer na vseh 

pokopališčih.  
- Sveče, ki jih raznosi veter, je potrebno pospraviti. 
- Ozvočenje je potrebno urediti tako, da med izvajanjem pogrebnih svečanosti ne prihaja 

do prekinitev. Če je ozvočenje dotrajano, je potrebno kupiti novega. 
- V mrliški vežici v Semiču je nujno popraviti pipo in omarice v kuhinji.  

 
G.  Ivan Kukar, upravljavec pokopališča sv. Duh v Semiču, je podal naslednja pojasnila: 
- Odvoz sveč se opravlja vsakih 10 dni.  
- Težava pri ozvočenju se je pojavila le enkrat. Vzrok težave je bil veter, ki je motil 

brezžični prenos. Ozvočenje je sedaj popravljeno in deluje brezhibno.  
- Težave v kuhinji so zaradi velike vlage in zaradi zime. Na občino je bila že pred leti 

naslovljena zahteva, da se v kuhinji uredi električni radiator, ki bi v zimskem času 
vzdrževal konstantno temperaturo in bi preprečil vlago in zmrzovanje vode.  

- Poraba vode je bila v letu 2012 povečana zaradi gradnje parkirišča in zaradi dveh večjih 
okvar na vodovodnem priključku. Ker je števec za mrliško vežico postavljen pri 
Rožmanovi hiši in je trasa hišnega priključka dolga, se na najej pogosto dogajajo defekti, 
zato bi bilo potrebno traso obnoviti in števec prestaviti bližje mrliški vežici.  

- Občinskemu svetu je predlagal, da sprejme pravilnik, ki bi omogočal odvzem grobnega 
mesta najemniku, ki ne plačuje najemnine. Najemnika se 2x z opominom opozori, nato 
pa se mu grob odvzame. V Semiču je vsak leto cca. 25 neplačnikov najemnikov grobov.  

 
G. Aleksander Štukelj, predstavnik pokopališkega odbora sv. Rok, je svetnikom predstavil 
težave, s katerimi se srečujejo na pokopališču. Velike težave imajo, ker romi hodijo po vodo 
na pokopališče, kar se pozna tudi pri izstavljenih računih za vodo. Težave se pojavljajo tudi 
pri kontejnerjih, saj občani v pokopališki  kontejner odlagajo gospodinjske in tudi kosovne 
odpadke. Na glavnih cestah bi bilo potrebno postaviti kažipot za pokopališče.  
 
G. Ivan Bukovec je vprašal, ali pokopališki odbor v Semiču deluje. Predlagal je, da se vodni 
števec v Semiču prestavi pred mrliško vežico in se obnovi celotna trasa vodovoda. Predlagal 
je še, da se ponovno preverijo cene pogrebnih storitev.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da bo na DRSC naslovljena vloga, za postavitev 
kažipotov za pokopališče sv. Rok.  Prav tako je g. Bukovcu odgovorila, da je bil cenik o višini 
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grobnin in najemu mrliške vežice sprejet leta 2007 in od takrat ni bil spremenjen. Pojasnila je 
še, da so v obstoječem odloku že navedena določila glede neplačila najemnin. Če rešitve v 
odloku niso ustrezne je predlagala, da se odlok ponovno pregleda in se pripravijo rešitve, ki 
bodo učinkovitejše.  
 

Ad. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ZA PODELITEV PRIZNANJ OBČINE SEMIČ V 
LETU 2013 

 
G. Žani Škrinjar, član Komisije za podeljevanje priznanj občine Semič, je svetnikom  pojasnil, 
da je na Razpis za pridobivanje predlogov za podelitev priznanj Občine Semič v letu 2013 
prispelo 7 predlogov. Pri oblikovanju predloga občinskemu svetu za sprejem Sklepa o 
podelitvi plaket in predloga županji Občine Semič za podelitev diplome, je komisija 
upoštevala določila Odloka o priznanjih Občine Semič. 
Komisija je sprejela sklep, da se predlaga županji podelitev diplome, in sicer: Sonji Malnarič  
(predlagatelj Gasilska zveza Semič) in »Semiškim klepetuljam«; Tončki Stezinar, Olgi Špringer 
in Terezi Tomaževič (predlagatelj Ivan Bukovec). 
Za podelitev plakete posameznikom je komisija prejela več predlogov. Člani so odločali med 
g. Antonom Malenškom in ga. Sonjo Škof (predlagatelj Društvo kmečkih žensk Semič). 
Odločili so, da se plaketa podeli g. Antonu Malenšku, DKŽ Semič pa predlagajo, da naslednjo 
leto ponovno predlagajo ga. Sonjo Škof za podelitev plakete.  
Za podelitev plakete društvom je komisija prejela dva predloga, za podelitev plakete 
delovnim organizacijam, pa en predlog. Komisija nobenega izmed predlogov ni mogla izločiti 
in je zavzela stališče, da se plaketa podeli obema društvoma in tudi delovni organizaciji.  
Komisija je sprejela sklep, da Občinskemu svetu Občine Semič predlaga podelitev štirih 
plaket, in sicer: 

- Antonu Malenšku za delo na področju lokalne samouprave, v gospodarstvu in v 
odborih za izgradnjo infrastrukture (predlagatelje Ivan Bukovec), 

- podjetju Unitplast d.o.o. za uspešno vodenje, redno zaposlovanje in za spoštovanje 
zaposlenih (predlagatelj Ivan Bukovec), 

- Čebelarskemu društvu Semič ob 55-letnici organiziranega čebelarjenja (predlagatelj 
županja Občine Semič), 

- Društvu upokojencev Semič ob 60-letnici delovanja (predlagatelj županja Občine 
Semič). 

G. Škrinjar je še dodal, da bi morala občina razmisliti o pripravi razpisa za podelitev priznanj 
najuspešnejšim podjetjem. 
 
G. Anton Malenšek se je izločil iz razprave. 
 
RAZPRAVA: 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti pojasnil, da odbor ni sprejel 
nobenega sklepa in odločitev prepušča občinskemu svetu.  
 
G. Ivan Bukovec je pojasnil, da je tudi podjetjem v Semiču potrebno dati priznanje, če le-ta 
dobro delajo. Eno takšnih podjetij je Unitplast d.o.o. in prav je, da podjetje, ki dela dobro, 
dobi priznanje občine. Prav tako se strinja s predlogom komisije, da se plaketa podeli dvema 
društvoma, Čebelarskemu društvo Semič in Društvu upokojencev Semič, ki sta med 
najštevilčnejšimi in najaktivnejšimi društvi v Semiču.  
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G. Zvonko Butala je mnenja, da se s podelitvijo štirih plaket  pomen le-te popolnoma 
razvrednoti.  
 
Ga. Sonja Ličen Tesari je pojasnila, da odlok v 5. členu določa, da se podeli 1. plaketa, v 
izjemnih primerih 2. plaketi. V letu 2000 pa je bila sprejeta sprememba odloka, kjer se poleg 
podelitve omenjenih plaket, plakete podelijo tudi posebej uspešnim društvom ob 
slovesnostih kot so, obletnica delovanja, izjemni dosežki.  
 
G. Tomaž Černe je pojasnil, da se z vsemi predlogi strinja. Upravi je predlagal, da DKŽ Semič 
obvesti, da naslednjo leto ponovno vložijo predlog za podelitev plakete ga. Sonji Škof.  
 
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa komisije za podelitev plakete dala na 
glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 094-01/2013-12: 
Plaketa Občine Semič se v letu 2013 podeli Antonu Malenšku, podjetju Unitplast d.o.o., 
Čebelarskemu društvu Semič in Društvu upokojencev Semič. 
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Sklep št. 094-01/2013-12 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM STRATEGIJE RAZVOJA GASILSTVA V OBČINI SEMIČ V 
OBDOBJU 2014-2019 – PRVA OBRAVNAVA 

 
G. Janez Malnarič, predsednik GZ Semič in g. Rudi Kofalt, poveljnik GZ Semič, sta svetnikom 
predstavila Strategijo razvoja gasilstva v Občini Semič v obdobju 2014-2019. G. Kofalt je 
pojasnil, da je bila prejšnja strategija realizirana v celoti, in sicer, v višini 515.496,00 EUR. Na 
skupnem odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj in odboru za družbene dejavnosti je bilo 
predlagano, da se v strategiji zagotovijo tudi sredstva za izvedbo mladinskega tabora, in sicer 
1.000,00 EUR na leto. Na podlagi predlogov, je bil nov predlog strategije tudi popravljen. 
Skupaj vsa sredstva proračuna Občine Semič v obdobju 2014 – 2019 naj bi znašala 
505.000,00 EUR. G. Kofalt je poudaril, da se bo strategija izvrševala po finančnih zmožnostih 
proračuna.  
 
RAZPRAVA: 
G. Sergej Čas je pojasnil, da sta Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za gospodarstvo in 
lokalni razvoj predlog strategije obravnavala skupaj. Sprejeta sta bila dva sklepa, in sicer: 
1. Strategija se sprejme, s tem, da se dodajo sredstva za izvedbo mladinskega gasilskega 

tabora. 
2. Pri nabavi vozil se doda določilo, da se nabave izvajajo v skladu s proračunskimi 

možnostmi.  
Člani obeh odborov so predlagali sprejem strategije.  
 

G. Ivan Bukovec je pohvalil delovanje vseh društev in dodal, da občina že vsa leta namenja 
velika sredstva za delovanje društev. Predlagal je, da se nakup vozil obravnava nekoliko 
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drugače, in sicer, da se občinski svet na vsake tri leta odloči, kateremu društvu je potrebno 
kupiti vozilo, tako bodo v 27. letih zamenjana vsa gasilska vozila.  
 

G. Rudi Kofalt, je pojasnil, da je v strategiji napisano, katero društvo bo v 5. letih kupilo novo 
vozilo. Življenjska doba vozil je cca. 25 let. S predlagano strategijo se bo obnovil celoten vozni 
park.  
 

G. Peter Štukelj podpira prizadevanje društev, pogreša pa, da v strategiji ni navedene ocene 
požarne ogroženosti. Iz strategije izhaja, da bodo stroški iz leta v leto naraščali. Ker občinski 
svet s svojimi odločitvami vpliva na življenjski standard občanov, je predlagal, v kolikor se 
ugotovi, da so nakupi planiranih gasilskih vozil nujni, da občina zagotovi celotna sredstva za 
nakup vozil. Predlagane strategije zaradi navedenega ne bo podprl. Zanimalo ga je tudi, zakaj 
vozilo PGD Štrekljevec, ki ga ja kupil KC Semič, ni primerno za gasilsko zvezo?  
 
G. Rudi Kofalt se strinja s predlogom g. Štuklja, da občina zagotovi celotna sredstva za nakup 
vozil, vendar zadeva verjetno ni izvedljiva. Društva, ki bodo s strategijo prišla do novih vozil, 
so se sama odločila, na kakšen način bodo prispevala sredstva za nakup.  
 

G. Janez Malnarič je pojasnil, da je strategija napisana po dejanskih potrebah. Zakonodaja 
natančno določa, kakšna oprema mora biti v katerem društvu. Strategija je gospodarsko 
naravnana in v primerjavi s sosednjimi zvezami ne odstopa.  
 

G. Zvonko Butala je pojasnil, da je gasilstvo stroka in pripravljavci strategije so strokovnjaki. 
Poudaril je tudi, da so gasilci sestavni del zaščite in reševanja, za katero so poleg županje 
odgovorni tudi člani občinskega sveta.  
 

Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog strategije s pripombami in z 
dodatnim sklepom, da se nabave izvajajo v skladu s proračunskimi zmožnostmi, dala na 
glasovanje. 
 

Predlog sklepa št. 845-05/2013-3: 
Sprejme se predlog Strategije razvoja gasilstva v Občini Semič v obdobju 2014 – 2019 v 
predlagani vsebini in s pripombami za prvo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 11 ZA 
     1 PROTI 
 

Sklep št. 845-05/2013-3 je sprejet. 
 

Predlog sklepa št. 845-05/2013-4: 
Nabave, predvidene v okviru Strategije razvoja gasilstva v Občini Semič v obdobju 2014 – 
2019, se izvajajo v skladu s proračunskimi zmožnostmi.  
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Sklep št. 845-05/2013-4 je sprejet. 
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G. Ivan Bukovec je ponovno predlagal, da se vozni park v društvih obnavlja vsake tri leta, kar 
pomeni, da bo v 27. letih vozni park v celoti zamenjan. Predlagal je, da se za društvo v 
Semiču kupi tehnično vozilo, društva v 4 km pasu pa se organizirajo v sklopu Semiča. V 
strategiji Slovenije je zapisano, da mora biti v 4 km pasu organizirano eno gasilsko društvo, v 
Semiču pa so kar 4 društva.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da naj bi bila s predlagano strategijo zamenjana vsa 
vozila. Vozilo, ki bo kupljeno za Semič, bo primerno tudi za vožnjo po semiški gori. Kar se tiče 
povezave med društvi, pa so že organizirali sektorska društva.  
 
G. Rudi Kofalt je pojasnil, da so sektorska društva že organizirana in so Stranska vas, 
Štrekljevec in Kot. Glede uredbe pa je pojasnil, da ni minimalnega merila 4 km ampak 15 
minut.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala prekategorizacijo strategije v drugo obravnavo.  
 
Predlog sklepa št. 845-05/2013-5: 
Strategija razvoja gasilstva v Občini Semič v obdobju 2014 – 2019, sprejeta v prvi 
obravnavi, se prekategorizira v predlog za drugo obravnavo.   
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
    1 PROTI 
 
Sklep št. 845-05/2013-5 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlog v drugi obravnavi dala v razpravo.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 845-05/2013-6: 
Sprejme Strategija razvoja gasilstva v Občini Semič v obdobju 2014 – 2019 v predlagani 
vsebini za drugo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 11 ZA 
    1 PROTI 
 
Sklep št. 845-05/2013-6 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 845-05/2013-7: 
Nabave, predvidene v okviru Strategije razvoja gasilstva v Občini Semič v obdobju 2014 – 
2019, se izvajajo v skladu s proračunskimi zmožnostmi.  
 
GLASOVANJE: 11 ZA 
    1 PROTI 
 
Sklep št. 845-05/2013-7 je sprejet. 
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G. Janez Malnarič se je svetnikom zahvalil za sprejem Strategije in tudi za finančno pomoč pri 
izvedbi mladinskega tabora. Prav tako je svetnikom na kratko podal poročilo o udeležbi  na 
Gasilski olimpijadi v Mulhousu v Franciji.  
 

Ad. 7) OBRAVNAVA IN POTRDITEV KANDIDATNE LISTE ČLANOV RAZVOJNEGA SVETA 
REGIJE JV SLOVENIJA 

 
Ga. Mateja Kambič je svetnikom predstavila gradivo. Občina je s strani Razvojnega centra 
Novo mesto prejela kandidatno listo članov Razvojnega sveta regije JV Slovenija. Odlok o 
ustanovitvi Razvojnega sveta JV Slovenije določa, da 21 občin JV Slovenije ustanovi 54 članski 
Razvojni svet, ki ga sestavlja 21 predstavnikov lokalne skupnosti JV Slovenije, 21 
predstavnikov  regijskega gospodarstva, 11 predstavnikov regijskih nevladnih organizacij in 1 
predstavnik Območnega razvojnega partnerstva Pokolpje. Predstavnike regijskega 
gospodarstva so v skladu z 8. členom odloka predlagali njihovi organi oz. organi zbornice.  
 
RAZPRAVA: 
G. Peter Štukelj je povedal, da je člane Odbora za gospodarstva in lokalni razvoj zanimalo, 
zakaj Semič nima predstavnika gospodarstva. 
 
G. Zvonko Butala je izrazil nestrinjanje s predlagano kandidatno listo, saj Semič, poleg 
predstavnika lokalne skupnosti, nima ne predstavnika gospodarstva in ne predstavnika 
nevladnih organizacij.  
 
G. Anton Malenšek je predlagal, da občinski svet  sprejme sklepa, s katerim Razvojnemu 
centru Novo mesto izrazi nestrinjanje z načinom izbire kandidatov regijskega gospodarstva. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da občine niso bile pozvane za imenovanje 
predstavnikov regijskega gospodarstva.  Pojasnila je še, da bo kandidatna lista veljavna, ko 
bo zanjo glasovala večina občin  v regiji.  
Županja je zaključila razpravo in dala na glasovanje predlog kandidatne liste in predlog g. 
Malenška.  
 
Predlog sklepa št. 014-03/2013-5: 
Potrdi se kandidatna lista članov Razvojnega sveta regije JV Slovenija v predlagani vsebini. 
 
GLASOVANJE: 10 
    2 PROTI 
 
Sklep št. 014-03/2013-5 je sprejet.  
 
Predlog sklepa št. 014-03/2013-6: 
Ob pošiljanju sklepa Občinskega sveta Občine Semič o potrditvi kandidatne liste članov 
Razvojnega sveta regije Jugovzhodna Slovenija v predlagani vsebini na Razvojni center 
Novo mesto se le-tega opozori, da v bodoče ob ustvarjanju kandidatne liste upošteva tudi 
predstavnike iz Občine Semič kot predstavnika gospodarstva in nevladne organizacije. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
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Sklep št. 014-03/2013-6 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA INFORMACIJE O POSLOVANJU GOSPODARSKIH DRUŽB IN 
SAMOSTOJNIH PODJETNIKOV V OBČINI SEMIČ V LETU 2012 

 
Ga. Tatjana Hutar je svetnikom predstavila informacijo o poslovanju gospodarskih družb in 
samostojnih podjetnikov v Občini Semič v letu 2012. Informacije o poslovanju pripravlja 
AJPES. Dokument je izdelan na osnovi podatkov iz letnih poročil za leto 2012. V primerjavi z 
letom 2011 ni bistvenih sprememb. Čisti dobiček je izkazalo 37 družb, kar je 3 več kot leta 
2011, izgubo pa 13 družb, kar je 1 man kot leto poprej. Povprečna mesečna plača se je 
povečala za 0,2 % in je znašala 1.180 EUR, povečala pa se je tudi neto dodana vrednost na 
zaposlenega za 0,2 % na 32,3 tisoč EUR.  Družbe v občini so ustvarile 9,8 mio EUR neto 
dodane vrednosti, kar je 2,8 % manj kot leto poprej.  
V okviru tretjega javnega razpisa za program Pokolpje,  za leto 2013 in 2014, so bili za 
podjetja s sedežem v Občini Semič odobreni 4 projekti v višini 697.873,75 EUR. V okviru 
izvedenih projektov naj bi se ustvarilo 14 novih delovnih mest.  
 
RAZPRAVA: 
G. Peter Štukelj je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj povedal naslednje: 
- Iz prijavljenih projektov na razpis Pokolpje je razbrati, da se na delovno mesto vlaga 

50.000 EUR.  
- V poročilu ni zajeto največje podjetje, to je Iskra sistemi, ker nima sedež v občini.  
- Sprejet je bil sklep, da občina s finančnimi sredstvi podpre razpis Razvojnega centra 

Novo mesto za sofinanciranje podjetniških inovacij. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA POROČILA O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA 
OBČINE SEMIČ V PRVEM POLLETJU LETA 2013 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je bilo v skladu s 63. členom Zakona o javnih 
financah  vsem občinskim svetnikom in članom nadzornega odbora poslano poročilo o 
izvrševanju proračuna Občine Semič v prvem polletju leta 2013, in sicer 10. 7. 2013. V skladu 
z zakonom mora o potrditvi poročila odločati občinski svet. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 410-07/2012-72: 
Sprejme se Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Semič v prvem polletju leta 2013. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA  
 
Sklep št. 410-07/2012-72 je sprejet.  
 

Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O REBALANSU PRORAČUNA OBČINE 
SEMIČ ZA LETO 2013 – PRVA OBRAVNAVA 
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Ga. Mateja Kambič je svetnikom predstavila predlog rebalansa proračuna za leto 2013. 
Predlog je za 3 % nižji od sprejetega proračuna. Največja odstopanja so na kapitalskih 
prihodkih, iz naslova prodaje stavb in zemljišč, kjer je bil skladno s sklepom občinskega sveta 
ustavljen postopek prodaje objekta stare šole v Črmošnjicah, prav tako je pričakovan nižji 
prihodek od prodaje zemljišč. Skladno z manjšimi prihodki je bila ustrezno pripravljena tudi 
odhodkovna stran proračuna, kjer je bilo kar nekaj nepredvidenih odhodkov. Eden izmed teh 
je dvig stopnje DDV-ja, s čimer se je povečal lastni delež, ki ga občina zagotavlja pri vseh 
investicijah, ki so sofinancirane s sredstvi države ali EU. Odhodki iz tega naslova se bodo po 
oceni povečali za 50.000,00 EUR. Občutno višji od predvidenih so bili tudi stroški zimske 
službe, za cca. 80.000,00 EUR. Lastni prihodki ne zadostujejo za pokrivanje vseh predvidenih 
odhodkov, iz tega razloga je v rebalansu predvideno zadolževanje občine z najemom 
dolgoročnega kredita v višini 200.000,00 EUR. Do sedaj občina nima likvidnostnih težav, 
vendar večje situacije zapadejo v plačilo v decembru in jih s predvidenimi prihodki ne bo 
mogoče pokriti. Trenutna zadolženost občine na prebivalca je 49,00 EUR, ob najemu novega 
kredita pa bo 89,00 EUR na prebivalca. 
 
RAZPRAVA: 
G. Peter Štukelj je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj in Odbora za družbene 
dejavnosti povedal, da večjih pripomb na predlog rebalansa člani odborov niso imeli. 
 
G. Franc Stariha, je v imenu Nadzornega odbora Občine Semič podal pozitivno mnenje k 
realizaciji proračuna in k najemu dolgoročnega kredita. 
 
G. Ivan Bukovec je vprašal, kaj je s projekti odvajanja in čiščenja komunalne vode za naselja 
Moverna vas in Krupa? Predlagal je, da se za odvajanje in čiščenje komunalne vode pripravi 
večji projekt za vsa naselja v zaledju reke Krupe, na način, kot je bil pripravljen projekt 
Belokranjskega vodovoda.  
 
G. Zvonko Butala načeloma podpira rebalans proračuna, ima pa občutek, da kredita ne bi 
bilo potrebno najeti, če bi bili projekti in dela dobro izvedeni. Občina uspešno pridobiva 
sredstva na evropskih razpisih, vendar pa so potem stvari nekvalitetno vgrajene, kar 
velikokrat povzroča težave. Od uprave zahteva, da je nadzorna funkcija občine bistveno 
kvalitetnejša in občina postane dober gospodar.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da je projektna dokumentacija za naselja 
Moverna vas in Krupa že v izdelavi. Za ostale vasi je bil prijavljen projekt na razpis IPA, na 
katerega občina še vedno ni prejela odgovora.  
Na očitke g. Butala je odgovorila, da se občina že sedaj obnaša kot dober gospodar. Pri 
energetski sanaciji vrtca so se pojavile težave pri izvedbi zaradi slabo pripravljenega projekta, 
je pa res, da je sedaj odprtih večje število projektov, ki jih občina izvaja sama. 
Županja je zaključila razpravo in predlog rebalansa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 410-07/2012-69: 
Potrdi se predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2013 v predlagani 
vsebini za prvo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 11 ZA 
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Sklep št. 410-07/2012-69 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-07/2013-6: 
Potrdi se Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2013 za prvo 
obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 478-07/2013-6 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-08/2013-6: 
Potrdi se Letni načrt ravnanja s premičnim premoženjem občine za leto 2013 za prvo 
obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 478-08/2013-6 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala prekategorizacijo odloga v drugo obravnavo. 
 
Predlog sklepa št. 410-07/2012-70: 
Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2013, sprejet v prvi obravnavi, 
se prekategorizira v drugo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 410-07/2012-70 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlog odloka v drugi obravnavi dala v razpravo.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 410-07/2012-71: 
Potrdi se Odlok o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2013 v predlagani vsebini za 
drugo obravnavo in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 410-07/2012-71 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-07/2013-7: 
Potrdi se Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2013 za drugo 
obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
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Sklep št. 478-07/2013-7 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-08/2013-7: 
Potrdi se Letni načrt ravnanja s premičnim premoženjem občine za leto 2013 za drugo 
obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 478-08/2013-7 je sprejet. 
 

Ad. 11) OBRAVNAVA POROČILA O IZVEDBI NOTRANJE REVIZIJE OBČINE SEMIČ ZA LETO 
2012 

 
Ga. Mateja Kambič je povedala, da je notranjo revizijo Občine Semič za leto 2012 opravila 
revizijska hiša Loris. Ugotovljeno je bilo, da notranje kontrole delujejo učinkovito.  
 
RAZPRAVA: 
G. Peter Štukelj je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj in Odbora za družbene 
dejavnosti povedal, da člani na poročilo niso imeli pripomb. 
 

Ad. 12) OBRAVNAVA POROČILA O RAZDELITVI SREDSTEV ZA KULTURNE, ŠPORTNE, 
HUMANITARNE IN PROGRAME V TURIZMU TER PROGRAME DRUGIH DRUŠTEV ZA LETO -
2013  

 
RAZPRAVA: 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da je na področju kulture 
vsako leto več prijavljenih programov, zato dodeljena sredstva društvom ne zadostujejo niti 
za plačilo honorarjev vodjem. Nekatera društva bodo morala poiskati tudi druge vire 
financiranja. Želja članov odbora je, da se sredstva za kulturne in športne programe v 
naslednjem letu povečajo.  
 

Ad. 13) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPOV O UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA 

 
1. Obravnava in sprejem Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra 

 
Ga. Tatjana Malnarič je svetnikom pojasnila, da je občinski svet o ukinitvi statusa javnega 
dobra na parc. št. 5479/2 k.o. Štrekljevec že odločal na 5. redni seji, 17. 3. 2011. Takrat je bil 
sprejet sklep, da se na parceli izvede postopek parcelacije in se po končani parcelaciji 
sprejme sklep o ukinitvi statusa javnega dobra. Parcela poteka neposredno ob stanovanjski 
hiši na Kalu in v naravi že dalj časa ne obstaja in ne služi svojemu namenu. Parcelacija, katero 
je plačal vlagatelj je dokončna, zato je predlagan sklep o ukinitvi statusa javnega dobra.  
 
RAZPRAVA: 
G. Matija Hudak je povedal, da je Komisija za vloge in pritožbe razpravljala o vseh zadevah, 
razen o  zadevi glede zamenjave zemljišč z Iskro.  
 
Predlog sklepa št. 478-03/2011-6: 
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Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 478-03/2011-6 je sprejet. 
 
2. Obravnava in sprejem Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra 
 
Ga. Tatjana Malnarič je pojasnila, da gre v omenjeni zadevi za enak postopke kot pri prejšnji 
točki. Občinski svet je o zadevi razpravljal na 19. redni seji, 16. 5. 2013. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-13/2013-5: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 478-13/2013-5 je sprejet. 
 
3. Obravnava in sprejem Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra 
 
Ga. Tatjana Malnarič je pojasnila, da je občinski svet o zadevi odločal na 13. redni seji, 12. 4. 
2013, ko je vlagatelj podal vlogo za ukinitev poti parc. št. 4065 in 4064/2 k.o. Črešnjevec. Ker 
na parceli št. 4064/2, zaradi nerešenega dedovanja, vlagatelj ne more dobiti soglasja za 
ukinitev poti, se je odločil, da zadevo trenutno izpelje samo na parc. št. 4065.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-09/2012-6: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA  
 
Sklep št. 478-09/2012-6 je sprejet. 
 
4. Obravnava in sprejem Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra 
 
Ga. Tatjana Malnarič je pojasnila, da s podjetjem Iskra sistemi d.d. že dalj časa potekajo 
pogovori o ureditvi lastniškim razmerij okoli Iskre v Semiču in v ulici Pri pošti in Prosvetni ulici 
(od pošte do kulturnega centra). Iskra sistemi je lastnik poti od Kulturnega centra do pošte, 
občina pa je lastnik poti, ki se nahaja znotraj Iskrine ograje in v naravi predstavlja dvorišče 
podjetja.  Predmet ukinitve je pot parc. št. 5133/2 k.o. Semič.  
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RAZPRAVA: 
G. Zvonko Butala je predlagal, da se obravnava sklepa umakne iz dnevnega reda, dokler si 
Komisija za vloge in pritožbe ne ogleda stanja na terenu.  
 
G. Matija Hudak je predlagal, da se naredi natančna izmera obeh poti, iz katerih bo razvidna 
kvadratura.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da postopek in pogajanja z Iskro trajajo že vrsto let. 
Ker je Iskra šele sedaj pristala na postopek menjave zemljišč  je svetnikom predlagala, da 
predlagani sklep, ki bo končno privedel do  ureditve stanje na terenu, tudi potrdijo.  
 
Predlog sklepa št. 478-29/2013-3: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 478-29/2013-3 je sprejet. 
 

Ad. 14) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Matija Hudak: 
- Ali je predvidena izgradnja kanalizacije v Semiču, na Prosvetni ulici, od Fikiča do Liparja, 

kjer je skoraj 20 m višinske razlike? 
- Zaposleni v Zdravstveni postaji Semič so opozorili na spremenjen delovnik laboratorija v 

Semiču. Občino sprašujejo, zakaj je do tega prišlo. 
 
G. Boštjan Ogulin je odgovoril, da so pri izgradnji kanalizacije pustili odcep za priključitev 
vseh zgoraj omenjenih gospodinjstev. Stvari na terenu so bile dorečene z g. Vardjanom. 
Višinska razlika pri Liparjevih je res 20 m, a priklop na kanalizacijo je kljub temu možen, saj se 
zadeve rešujejo s kaskadami. Poudaril je, da je podobnih primerov v Semiču veliko.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je glede spremenjenega delovnika laboratorija v Semiču 
odgovorila, da bo na Zdravstveni dom Črnomelj naslovljeno vprašanje. 
 
G. Sergej Čas: 
- Cesta od Planine do Mirne gore je v slabem stanju.  Pred dvema tednoma je na občino 

sporočil , kakšno je stanje na cesti, vendar se zadeva ni sanirala. Zanimalo ga je, kdo je 
zadolžen za vzdrževanje cesta. 

 
G. Zvonko Butala: 
- Na slabo stanje ceste na Planini je opozoril že v spomladanskem času, vendar se stvari 

niso uredile. Tudi cesta Vrčice – Kleč – Planina je zaraščena in komaj prevozna. 
 
G. Anton Malenšek: 
- Krajani Sadinje vasi so razburjeni zaradi slabo izvedene ceste. 
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- Pobuda krajanov Sadinje vasi je, da se pri Nestoplji vasi, kjer je označen odcep za Trebnji 
Vrh, postavi smerokaz za Sadinjo vas.  

- Priključek Rožnodolske ceste na magistralo na Gabru je zaradi previsoke žive meje 
nepregleden.  

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je imela 11. 9. 2013 sestanek z Gozdnim 
gospodarstvom Novo mesto glede vzdrževanja cest, kjer je bilo dogovorjeno, da se opravijo 
vzdrževalna dela tudi na cesti Vrčice – Kleč – Planina.  Zakaj stvari niso bile narejene bo 
preverila. 
Zaradi nepreglednosti križišča na Gabru je bil lastnik žive meje opozorjen, da mora živo mejo 
odstraniti oz. obrezati. Stvar je bila pred letom že izvedena, bo pa potrebno ponovno 
opozoriti lastnika, da zniža živo mejo. 
 
G. Boštjan Ogulin je glede postavitve smerokaza za Sadinjo vas odgovoril, da je smerokaz že 
postavljen na Roški cesti pri Črnetu. Smerokaza ni mogoče postaviti na državni cesti pri  
Nestoplji vasi, kjer je označen odcep za Trebnji Vrh, saj se ulice lahko označujejo le znotraj 
naselja Semič. 
 

Ad. 15) RAZNO 

 
1. Vloga podjetja Terca d.o.o. Šentrupert glede povečanja cen omrežnin 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je podjetje Terca d.o.o. Šentrupert, ki je 
upravnik večstanovanjskih stavb v Semiču, na občinski svet naslovilo vlogo za višjo 
subvencijo omrežnine komunalnih storitev. Uredba o metodologiji za oblikovanje cen 
storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja namreč določa, da mora 
vsaka stanovanjska enota plačevati znesek, kot ga plačuje enodružinska hiša. V primeru, da 
se občinski svet odloči za višjo subvencijo v večstanovanjskih objektih, bi to pomenilo 
diferencirano subvencijo.  
 
RAZPRAVA: 
G. Sergej Čas je podal ugotovitve Odbora za družbene dejavnosti, ki je mnenja, da so 
omrežnine zaračunane v skladu z Uredbo, dodatne subvencije za večstanovanjske objekte pa 
bi bile nezakonite.  
Mnenju odbora se je pridružil tudi Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj.  
 
G. Zvonko Butala je izrazil nestrinjanje z ugotovitvami odborov. Osebno je bil proti sprejemu 
Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev javnih služb in cen za uporabo infrastrukture v 
Občini Semič, ker je elaborat prinesel vrsto novosti, ki jih ne uprava ne odbor nista dovolj 
proučila. S potrditvijo elaborata so se zneski na položnicah močno povišali, kar so občani 
sprejeli z neodobravanjem. Od Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj zahteva, da ponovno 
prouči stvari, od uprave in občinskega sveta pa zahteva,  da se končno postavijo na stran 
občanov.  
 
Ga. Sonja Klemenc Križan je pojasnila, da razume ogorčenje stanovalcev večstanovanjskih 
objektov, hkrati pa se sprašuje, zakaj stanovalci že prej niso plačevali omrežnine, ki so jo 
plačevale stanovanjske hiše, saj je obremenitev omrežja ene stanovanjske enote ali 
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samostojen hiše enaka. Ena izmed poglavitnih nalog občine je izgradnjo komunalne 
infrastrukture, vendar vse to privede do višje amortizacije in do višje cene do končnega 
uporabnika.  
 
G. Ivana Bukovca je zanimalo, ali je višino omrežnine predpisala Vlada? 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila da ne občina in ne občinski svetniki nimajo vpliva na 
Uredbo in na omrežnino, ki jo je predpisala država. Povedala je tudi, da se zbrana omrežnina 
vrača v občinski proračun in je namenjena izključno za izgradnjo in obnovo komunalne 
infrastrukture.  
 
G. Boštjan Ogulin je povedal, da se je do sedaj plačevala omrežnina po vodomeru. Nova 
Uredba pa predpisuje, da se omrežnina v večstanovanjskih stavbah plačuje za vsako 
stanovanjsko enoto posebej. Omenjena dikcija izhaja in vidika uporabe infrastrukture, saj 
ena stanovanjska enota, v primerjavi z enostanovanjsko hišo, ne obremeni manj 
infrastrukture. Nova Uredba je tako bolj pošteno razdelila omrežnino.  
 
G. Zvonko Butala je izrazil nestrinjanje z obrazložitvijo g. Ogulina, saj je edino pošteno, da se 
omrežnina plačuje po debelini cevi.  
 
G. Anton Malenšek je pojasnil mnenje Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj, ki izhaja iz 
vidika, da je omrežje v večstanovanjskih objektih bolj obremenjeno, kar predvideva tudi nova 
Uredba. Predlagal je, da svet sprejem sklep, da je potrebno upoštevati določila Uredbe.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlagala sprejem sklepa, da je 
potrebno upoštevati določila Uredbe. 
 
Predlog sklepa št. 354-31/2013-7: 
Upoštevajo se določila Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih 
občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja (Ur. l. RS, št. 87/2012 in 109/2012).  
Omrežnina se za vsa gospodinjstva v Občini Semič subvencionira v enakem deležu, ki za 
leto 2013 znaša 35% cene. Posebna subvencija omrežnine za večstanovanjske stavbe ni 
možna. 
 
GLASOVANJE: 11 ZA 
     1 PROTI 
 
Sklep št. 354-31/2013-7 je sprejet. 
 
2. Pridobitev soglasja nadzornega organa za sklenitev aneksa za povečanje obsega oziroma 
vrednosti prvotne pogodbe v skladu z določili 7. odstavka 29. člena ZJN-2 
 
Ga. Mateja Kambič je predstavila razloge za pridobitev soglasja. Novela Zakona o javnem 
naročanju določa, da mora občina,  pred spremembo pogodbe zaradi povečanega obsega del 
oz. vrednosti prvotne pogodbe, pridobiti soglasje nadzornega organa občine, občinskega 
sveta.  
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Pri projektu Izgradnja pločnika in JR na Vajdovi ulici se je pokazala potreba po dodatnih delih. 
Med izvedbo se je izkazalo, da je potrebno izvesti priključek na državno cesto iz parkirišča pri 
Iskri, ki v projektni dokumentaciji ni bil zajet, je pa nujno potreben za dokončanje naročila. 
Gre za dodatna dela, ponudba s strani izvajalca v višini 18.990,32 EUR je bila že pridobljena, 
izvedena pa bodo tudi pogajanja. Ker pa je pogodba sklenjena po klavzuli »dejansko 
izvedene količine«, pogosto prihaja do odstopanj glede na popis del, prav tako se pogosto 
pojavijo nepredvidena in spremenjena dela. Predlog občinskemu svetu je, da poda soglasje k 
sklenitvi aneksa do skupne višine 25.540,00 EUR brez DDV. Aneks bo sklenjen za dejansko 
vrednost vseh dodatnih, nepredvidenih ali spremenjenih del.  
 
Pri projektu Energetska sanacija vrtca Sonček je prav tako potrebno skleniti aneks zaradi 
povečanih količin ter dodatnih in nepredvidenih del. Razlog temu je slabo pripravljen 
projekt, kar se je izkazalo že v fazi objave razpisa, še bolj pa med samo izvedbo. Ponudba za 
spremenjena, nepredvidena in več dela s strani izvajalca je v višini 22.167,00 EUR brez DDV.  
 
RAZPRAVA: 
G. Peter Štukelj je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj povedal, da je v bodoče 
potrebno projektno dokumentacijo pregledati, da ne bo prihajalo do takšnih pomanjkljivosti. 
 
G. Ivan Bukovec je povedal, da je bil projekt za Vajdovo ulico slabo pripravljen, kritika je tako 
na strani projektanta in tudi na strani ponudnikov, ki niso opozorili na pomanjkljivosti 
projekta. Takšne podražitve so nerazumne, še posebej za vrtec, ki je objekt in ima že znane 
mere.  
 
Ga. Sonja Klemenc Križan je povedala, da je bila za cesto na Vajdovi ulici sklenjena pogodba 
po dejanskih količinah in ne na ključ, s čimer je bila dosežena bistveno nižja cena od 
predvidene. Predvideno povišanje je še vedno v okvirih ocenjene vrednosti projekta in jih 
občinski svet lahko potrdi. Dodala je še, da je za napako odgovoren projektant.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je pogodbena vrednost projekta Vajdova ulica 
bistveno nižja od predvidene vrednosti in bo za razliko preplaščena tudi cesta na Gradniku, 
kar v prvotni fazi ni bilo predvideno. Pri vsaki investiciji prihaja do odstopanj pogodbene 
vrednosti, kar se je dogajalo tudi v preteklosti, zato tudi ta projekt ni izjema. 
Županja je razpravo zaključila in predloga obeh sklepov dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 371-03/2013-60: 
Občinski svet Občine Semič daje soglasje k sklenitvi Aneksa k pogodbi »Izgradnja pločnika 
in cestne razsvetljave s sanacijo vozišča na R2-421/2506 Ručetna vas – Štrekljevec od km 
4,700 do km 5,660« za povečanje pogodbene vrednosti zaradi nepredvidenih in dodatnih 
del, katera niso bila zajeta v osnovnem popisu del, ter več dela do skupne višine 25.540,00 
EUR (brez vključenega DDV). 
Ta sklep prične veljati naslednji dan po sprejemu na Občinskem svetu.  
 
GLASOVANJE: 8 ZA 
  2 PROTI 
 
Sklep št. 371-03/2013-60 je sprejet. 
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Predlog sklepa št. 602-03/2012-87: 
Občinski svet Občine Semič daje soglasje k sklenitvi Aneksa h Gradbeni pogodbi 
»Energetska sanacija vrtca Sonček« za povečanje pogodbene vrednosti zaradi 
nepredvidenih, spremenjenih in več del, ki odstopajo od osnovnega popisa del, skupno do 
višine 22.167,00 EUR (brez vključenega DDV). 
Ta sklep prične veljati naslednji dan po sprejemu na Občinskem svetu.  
 
GLASOVANJE: 9 ZA 
  2 PROTI 
 
Sklep št. 602-03/2012-87 je sprejet. 
 
3. Drugo 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je ob zaključku seje vse prisotne povabila na prireditve ob 
občinskem prazniku Občine Semič, ki bodo v mesecu oktobru in novembru.  
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Seja je bila zaključena ob 21.15. 
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